
Referat afdelingsbestyrelsesmøde, Kildehøjen 27-4-2017 

 

 

1. Sommerudflugt 20 maj. Peter laver invitation ang. Kanotur. 

2. Ny gadebelysning: Det generer nogle af beboerne. Dorthe har snakket med kommunen. Der bliver 

skærmet af i lamperne ved nr. 144 og 132 (gård 10).  

3. Opfølgning på gårdvandring/ revideret grøn plan?: Bestyrelsen får overblik over evt. revideret 

udgave af grøn plan/ vedligeholdelsesplan. Punktet tages op til næste møde. 

4. Budgetkontrol. Vi afventer april måned. 

5. Vinduer. Vi har rykket flere gange fra rådgivningsfirmaet uden resultat, hvilket gør processen 

langsom. Bestyrelsen arbejder fortsat på snarest muligt at få beboerne indkaldt til møde vedr. 

projektet. 

6. Fælleshus kontakt. Helle fortsætter og får en telefon til bookning af fælleshus.  Vagn Erik har 

skaffet telefon. Regler vedr. brug af fælleshus lægges i postkasserne på baggrund af klager over 

støj. 

7. Male skur. Det er op til beoerne selv at få malet skur/ plankeværk, hvis der er behov for det. 

Maling/ algefjerner hentes hos Anders. Der bliver ikke fra bestyrelsens side lavet en fælles- male 

skur dag. 

8. Boligforeningen har haft indkaldt bestyrelsen til et afdelingsseminar. ”Visioner og prioriteter i 

forhold til fremtidig drift.” Vagn Erik deltog. 

9. Ny tøjcontainer: Forslag om Frellsens Hær.    

 

Evt. Hul i vejen på vej ind til Kildehøjen. Der bliver givet besked til Anders. 


